
Rada Miejska w Ożarowie 

Połączone Komisje Stałe Rady Miejskiej  

Protokół nr 1/2024 

I Połączone Komisje Stałe Rady w dniu 22 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 22 maja 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Mariola Bańcer 

2. Halina Dragan 

3. Tomasz Dzikowski 

4. Jacek Gajek 

5. Tomasz Gałęza 

6. Piotr Gierach 

7. Justyna Heba 

8. Krzysztof Kita 

9. Marta Kozieł 

10. Beata Kwiecińska 

11. Zenon Kwieciński 

12. Paweł Listopad 

13. Barbara Safiańska 

14. Jolanta Wąsik 

15. Joanna Winiarczyk 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczą : 

1. Piotr Ślęzak – burmistrz 

2. Marcin Stańczyk – z-ca burmistrza 

3. Małgorzata Dębniak – kier. OPS w Ożarowie 

4. Piotr Gozdek – dyr. ZGKiM 

5. Barbara Stąporek – główna księgowa ZGKiM 

6. Władysław Trytko – dyr. SPZOZ w Ożarowie 

7. Dagmara Kwietniak – główna księgowa SPZOZ w Ożarowie 

 

 



1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodnicząca komisji Halina Dragan otworzyła posiedzenie, a następnie na 

podstawie listy obecności stwierdziła quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie komisji (15 radnych). 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie proponowany na dzisiejsze spotkanie 

porządek posiedzenia, który został przesłany wraz z materiałami na tablety. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 

Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

2. Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

3. Opinia uchwał w sprawie: 

 

a) powołania Skarbnika Gminy Ożarów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Ślęzak – w związku z odwołaniem na ostatniej sesji pani skarbnik Stefanii 

Dziedzic, która odeszła na emeryturę, rekomenduję na to stanowisko panią Monikę 

Kurpias. Pani Monika spełnia wszelkie wymogi aby objąć to stanowisko. Dlatego 

p[roszę państwa radnych o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

powołania skarbnika gminy Ożarów. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Skarbnika Gminy Ożarów.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 15, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 



Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Ożarowie za 2023 rok 

 

Dyrektor ZGKiM przedstawił sprawozdanie finansowe Zakładu za 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Ślęzak 

- Mariola Bańcer 

- Halina Dragan 

- Mariola Bańcer (Ad Vocem) 

- Marcin Stańczyk (Ad Vocem) 

- Marcin Stańczyk (Ad Vocem) 

- Zenon Kwieciński 

- Tomasz Gałęza 

- Joanna Winiarczyk 

- Barbara Safiańska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Ożarowie za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 14, "przeciw": 1, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (14) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Paweł 

Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

"przeciw" (1) 

Zenon Kwieciński 

 

Sprawozdanie przy jednym głosie wstrzymującym  zostało zaopiniowane pozytywnie. 

 

 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Ożarowie 

 

Dyrektor SPZOZ Władysław Trytko przedstawił sprawozdanie finansowe za 2023 

rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 



- Zenon Kwieciński 

- Władysław Trytko 

- Zenon Kwieciński (Ad Vocem) 

- Marcin Stańczyk (Ad Vocem) 

- Piotr Gierach 

- Marta Kozieł 

- Jolanta Wąsik (Ad Vocem) 

- Halina Dragan 

- Justyna Heba 

- Mariola Bańcer (Ad Vocem) 

- Zenon Kwieciński 

- Halina Dragan 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Ożarowie.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 15, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 

Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Sprawozdanie SPZOZ za 2023 rok rada zaopiniowała pozytywnie. 

 

 

d) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Ożarów do udziału w 

Zgromadzeniu Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki 

 

Ponieważ w poprzedniej kadencji przedstawicielem w Zgromadzeniu był z-ca 

burmistrza Paweł Rędziak, należy wyznaczyć nowego przedstawiciela. 

Burmistrz zaproponował swojego zastępcę Marcina Stańczyka. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Halina Dragan 

- Piotr Ślęzak 

- Halina Dragan 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Ożarów do udziału w 

Zgromadzeniu Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki.  

 

 



Wyniki głosowania 

"za": 9, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (9) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Gałęza, Krzysztof Kita, Beata Kwiecińska, 

Zenon Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik 

"wstrzymuję się" (6) 

Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Piotr Gierach, Justyna Heba, Marta Kozieł, Joanna 

Winiarczyk 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej 

Straży Pożarnej mającej siedzibę na terenie Gminy Ożarów, kandydata na strażaka 

ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej mającej siedzibę na terenie Gminy Ożarów 

oraz za działania inne niż określone w art. 15. ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o 

ochotniczych strażach pożarnych 

 

Ponieważ zachodzi potrzeba podwyższenia stawki ekwiwalentu dla strażaków OSP za 

udział w akcjach, Burmistrz Ożarowa przedłożył projekt uchwały do zaopiniowania 

przez radę. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej 

Straży Pożarnej mającej siedzibę na terenie Gminy Ożarów, kandydata na strażaka 

ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej mającej siedzibę na terenie Gminy Ożarów 

oraz za działania inne niż określone w art. 15. ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o 

ochotniczych strażach pożarnych.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 15, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 

Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Projekt uchwały zaopiniowany został pozytywnie. 

 

 

f) utworzenia na terenie gminy Ożarów Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego w 

Sobowie oraz uchwalenia jego Statutu 

 

Projekt uchwały omówiła kierownik OPS w Ożarowie Małgorzata Dębniak. Z uwagi 

na to, iż powstaje nowa jednostka , zachodzi konieczność uchwalenia jej Statutu. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

utworzenia na terenie gminy Ożarów Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego w Sobowie 

oraz uchwalenia jego Statutu.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 15, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 

Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

g) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym w Sobowie 

Podjęcie niniejszej uchwały związane jest z utworzeniem na terenie gminy Ożarów 

Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego w Sobowie. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Halina Dragan 

- Marcin Stańczyk 

 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym w Sobowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, 

Piotr Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon 

Kwieciński, Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

h) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia z Gminą Zawichost 

dotyczącego uruchomienia linii komunikacyjnej łączącej obszar gminy Zawichost z obszarem 

gminy Ożarów 

 

 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Ślęzak – Burmistrz Zawichostu zwróciła się z prośbą o wyrażenia zgody na zawarcie 

międzygminnego porozumienia z Gminą Zawichost dotyczącego uruchomienia linii 

komunikacyjnej łączącej obszar gminy Zawichost z obszarem gminy Ożarów. Zawarcie 

porozumienia ma na celu zaspokojenie podstawowych potrzeb komunikacyjnych mieszkańców 

gminy Zawichost oraz Ożarów. Wspólna komunikacja przyczyni się do dalszego rozwoju gmin, a 

w szczególności zapewni dowóz społeczności lokalnej do lekarzy, instytucji kultury i podmiotów 

gospodarczych.  

Wobec powyższego uzasadnione jest podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia z Gminą Zawichost 

dotyczącego uruchomienia linii komunikacyjnej łączącej obszar gminy Zawichost z obszarem 

gminy Ożarów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr 

Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon Kwieciński, 

Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

i) zmian w budżecie 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Ślęzak 

- Marta Kozieł 

- Piotr Ślęzak 

- Marcin Stańczyk (Ad Vocem) 

- Halina Dragan 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr 

Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Paweł Listopad, 

Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

PRZECIW (1) 

Zenon Kwieciński 



j) zmian WPF 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian WPF.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 15, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

"za" (15) 

Mariola Bańcer, Halina Dragan, Tomasz Dzikowski, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr 

Gierach, Justyna Heba, Krzysztof Kita, Marta Kozieł, Beata Kwiecińska, Zenon Kwieciński, 

Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

 

 

 

4. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Dyskusja głównie dotyczyła remontów dróg gminnych oraz oświetlenia na terenie gminy. 

- Halina Dragan 

- Małgorzata Musiał 

- Halina Dragan 

- Marcin Stańczyk 

- Piotr Ślęzak 

- Tomasz Sobieraj 

- Piotr Ślęzak 

- Małgorzata Musiał 

- Piotr Ślęzak 

- Halina Dragan 

- Zenon Kwieciński 

 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca Halina Dragan zamknęła posiedzenie. 

 

                                                             Przewodnicząca Połączonych  Komisji 

                                                                                  Halina Dragan 

 

Przygotował(a): Anna Piasecka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


